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Paragrafer 

§§ 1- 9  

       

Sekreterare:      _______________________ 

     Barbro Trygg 

Justerare: 

 

 

______________________                               _____________________________ 

Birgit Grahn                             Per Westberg                  

 

 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande hälsade välkommen till dagens sammanträde och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 3 Anmälan av protokollsjustering 

Anmäldes att protokoll nr 7/2008 från sammanträdet den 18 augusti 2008 blivit justerat. 

Protokollet lades till handlingarna.  

 

§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 

Birgit Grahn och Per Westberg utsågs att justera dagens protokoll den 9 september klockan 

12.30. 
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§ 5 Rapport från förtroenderåden 

Hässelgården och Skolörten 

Birgit Grahn rapporterade från Hässelgårdens förtroenderåd och Kerstin Johansson från 

Skolörtens förtroenderåd. 

Förtroenderåden diskuterar hur föreningsbidraget på 2500 kronor ska användas. Hässelgården 

kommer bland annat att anordna en Luciafest. Skolörten beslutar vid nästa sammanträde hur 

pengarna ska användas. 

Problem finns på Hässelgårdens seniorboende beroende bland annat på otydlig arbetsledning. 

Annica Dominius informerar om att Hässelgården nu fått en ny enhetschef för seniorboendets 

hemtjänst och förhoppningsvis ska detta leda till en förbättring. 

Skolörtens dag anordnas den 16 september.  

 

Hässelgården har fått stimulansmedel för aktiviteter på Hässelgården och finansiering av IT 

program för att visa olika aktiviteter i E-TV projektet. Resultatet av verksamhet som bedrivs 

med stimulansmedel redovisas till stadsdelsnämnden och bidragsgivaren. 

 

Per-Erik Bergman önskar att Hässelgårdens förslagslåda som finns på SPF:s anslagstavla tas 

bort. Per-Erik har öppnat den och funnit 2 år gamla papper. Birgit Grahn åtar sig att tala med 

Hässelgårdens enhetschefer så att de tar bort eller flyttar den. 

 

§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 18 september 2008 

9. Tertialrapport 2-2008 – ekonomi och verksamhet 

Annica Dominius informerade om delårsbokslutet – Tertialrapport 2.  

 

Samtliga mål uppfylls förutom erbjudandet av dagkollo under sommaren och inrättande av 

profilboende. Dagkollo har erbjudits dem som vårdar anhöriga och de som vårdas men inga 

andra. Profilboende skulle erbjudas på Edelundavägen men projekteringen har enligt tidigare 

redovisning avbrutits. 

 

10. Skärpning av kontrollen gällande ordningsföreskrifter vid användande av fyrverkerier – 

motion från (s) 

Pensionärsrådet ställer sig bakom förslaget. 

 

11. Om fler eldar på Valborg – motion från (s) 

Pensionärsrådet anser att Vällingby har dåligt med Valborgsmässoeldar och föreslår Grimsta 

som en lämplig plats. 

 

12. Kartläggning av mäns våld mot kvinnor samt hur staden organiserar och bedriver 

kvinnofridsarbetet – motion från (v) 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet 

 

13. Framtida församlings- och pastoratindelningen inom Spånga kontrakt avseende Spånga, 

Kista och Vällingby församlingar 

Pensionärsrådet ser med oro på att antalet diakoner och diakonissor minskar vilket kan 

påverka äldreomsorgen negativt.  



SID 3 (4) 

 

 

 

s 
Pensionärsrådet påpekar att de samlingssalar i kyrkans lokaler som finns tillgängliga för 

föreningslivet är mycket viktiga och hoppas att de finns kvar även i fortsättningen.  

 

§ 7 Övrig information från äldreomsorgen 

Råcksta äldreboende 

Annica Dominius informerar om att Carema äldreomsorg övertar driften av Råcksta 

äldreboende på måndag den 15 september. Drygt 20 personer blir kvar i förvaltningen och 

kommer att beredas annat arbete.  

Carema kommer att inbjuda till invigningsfest den 15 oktober på eftermiddagen och uppmanar 

pensionärsrådets ledamöter att anteckna datum i sina almanackor eftersom de blir inbjudna. 

 

Projekt 

 En projektledare, Ylva Tjäll, har anställts för den öppna verksamheten. Hon kommer att 

prioritera att hitta lämplig lokal i Vällingby för öppen dagverksamhet. 

 En kostekonom, Liselotte Lejdegård har anställts för Skolörtens kök. Liselotte deltar i 

planeringen för kökets renovering. 

 Anvarprojektet är beroende av fortsatta stimulansmedel. Besked om hur mycket medel 

stadsdelen får väntas inom ett par veckor. 

 Hässelgårdens äldreboende kommer att upphandlas under 2009. Upphandlingen sker på 

samma sätt och med samma information som skedde för Råcksta äldreboende. 

 Antal personer som behöver hemtjänst har ökat vilket medför att biståndsenheten har 

ökade kostnader. 

 Äldrevårdscentralen på Hässelgården har avtal till och med den 31 december 2009. 

Landstinget kommer därefter inte att förlänga avtalet eftersom det inte är förenligt med 

Vårdval Stockholm. 

 

§ 8 Övriga frågor 

Restaurangen på Hässelgården 

Förvaltningen har sagt upp kontraktet med Micasa för restauranglokalen på Hässelgården från 

årsskiftet. Detta har redovisats i pensionärsrådet vid tidigare tillfälle. Förvaltningen har ett 

löpande kontrakt med Sodexho om servering av mat i restaurangen. Sodexho har meddelat att 

de inte avser att förlänga kontraktet från och med den 1 oktober på grund av att lokalerna är i 

alltför dåligt skick att ha för mathantering. Annica Dominius träffar Micasa den 10 september 

för att diskutera tidsplan för Micasas renovering av lokalerna samt hur de avser att informera 

de boende om att restaurangen måste stängas under renoveringstiden. Förvaltningen 

säkerställer att de boende som behöver mat får det på annat sätt än via restaurangen. Per 

Westberg föreslår att förvaltningen informerar i tidningen Mitt i Västerort om att restaurangen 

stänger eftersom det finns gäster utifrån som äter på Hässelgården. 

 

 

Uppsökande verksamhet 75 åringar 

En biståndshandläggare, som ska arbeta med uppsökande verksamhet har anställts och börjar 

den 1 oktober. Alla som fyller 75 år under 2008 omfattas av den uppsökande verksamheten. 

Därefter prioriteras parboende som är 75 år eller äldre. Så småningom kan även de 

ensamstående över 75 ingå i den uppsökande verksamheten om resurserna räcker till. 



SID 4 (4) 

 

 

 

s 
 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade därmed sammanträdet 

avslutat. 

 

En film ”Vem vågar bli pensionär” visades på initiativ av Per-Erik Bergman. 

 

Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 20 oktober 2008 

kl. 9.00-11.00 i rum Markelius 

 

   ------ 


